



香港言語治療師總工會 報失會員卡表格

本人 (姓名) _____，現遺失香港言語治療師總工會會員卡，特此向貴會報失及辦理補領會員卡手續，並證明以下所填報的資料均屬正確無誤。

I (Name) _____, have lost my GUHKST Membership Card and hereby apply for a replacement card. It is declared the following information is true and accurate.

會員卡號碼 Membership card no.: _____

聯絡電話號碼 Contact no.: _____

郵寄地址 Mailing address : _____

現向 貴會報失，該會員卡即時作廢。並希望 貴會補發新會員卡。特此聲明。

I hereby report that the abovementioned GUHKST Membership Card has been lost and request to have it deactivated and have a replacement card made.

會員卡補領須知

1. 經核實會員資料後，失卡將即時作廢。
2. 補領新的會員卡需要繳交 HKD 50 行政費。
3. 新卡將會再收妥行政費後，郵寄到會員登記的通訊地址。

Replacement of lost membership card

1. After verifying the information of the member, the lost card will be deactivated immediately.
2. HKD 50 administrative fee is required for replacement of a new membership card.
3. A new membership card will be posted to the member's correspondence address upon the collection of administrative fee.

會員簽署

申請日期

Signature of member: _____

Date of application: _____

Office Use Only

Admission fee HKD 50 received

New card mailed

Processed by: _____

香港言語治療師總工會

地址：香港九龍紅磡馬頭圍道 37 號紅磡商業中心 B 座 1011 室 A2 房

電郵：generalunionhkst@gmail.com

電話/WhatsApp：5607 3858

Facebook：https://www.facebook.com/TheGUHKST

Telegram：@guhkst